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Sava Kranj, pokroviteljica 
prireditev posebnih 

osnovnih šol Slovenije
V soboto sta bili v Kranju dve 

pomembni republiški prireditvi: 
IV. športne igre in I. likovna raz
stava posebnih osnovnih šol Slo
venije. Organizacijo prireditve je 
prevzela Posebna osnovna šola 
Kranj, Sava Kranj pa pokrovitelj
stvo. Vse šole so z izrednim zado
voljstvom sprejele sporočilo, da 
je znana tovarna v Kranju prisluh
nila problemom usposabljanja laž
je duševno prizadetih otrok in s 
pokroviteljstvom opozorila javnost 
na prepotrebno sodelovanje med 
posebnimi šolami in delovnimi or
ganizacijami.

218 učencev posebnih osnovnih 
šol, ki so prišli v Kranj v glav
nem že v petek popoldne, se je 
potegovalo za prva, druga in tret
ja mesta na svojih področnih tek
movanjih. Osem področnih šport
nih skupin se je zbralo pred tribu
no na kranjskem stadionu, kjer jih 
je pozdravila ravnateljica posebne 
osnovne šole Kranj in Peter Šte
fančič, naš znani smučarski ska
kalec. Priljubljenega športnika so

pionirji in mladinci pozdravili z 
nepričakovanim navdušenjem. Med 
drugim jim je dejal: »Ko se sre
čujem z znanimi športniki sveta, 
mi pripovedujejo, da so pričeli 
vaditi že zelo zgodaj in da jim 
niso bili dolgoletni napori, vadbe 
nikoli odveč, kljub šolanju ali de
lu. Ker šport in delo krepita člo
veka, želim, da bi vztrajali pri 
športu in delu in bili dobri ljud
je...«

športne igre je otvorila tov. inž. 
Zdenka Jurančič, predsednica de
lavskega sveta Save Kranj. Vsem 
gostom je zaželela dobrodošlico in 
mnogo športne sreče.

Vodja športnih iger prof. Iztok 
Belehar je pripravil podroben pro
gram iger. Stadion je bil poln or
ganiziranih skupin, ki so tekmo
vale v krosu, teku, skoku v višino, 
metu žogice, med dvema ognjema 
in malem nogometu. Udeleženci 
tekmovanja 32 slovenskih šol so 
dosegli zelo dobre rezultate. V 
malem nogometu je zmagala ekipa 
Celja pred Koprom in Pomurjem.

Kljub vsemu so se mladi tekmovalci borili športno

V igri med dvema ognjema so bile 
najboljše igralke Goriške, drugo 
mesto je pripadlo Kopru, tretje pa 
Dolenjski. Med ekipami atletov je 
prvo mesto osvojila Ljubljana, 
drugo Gorenjska, tretje pa Mari
bor.

Pred štirimi leti so na I. repub
liških igrah v Celju osvojili učenci 
Posebne osnovne šole Kranj 9 od 
18 možnih kolajn. Letošnji rezul
tati kažejo na pomemben razvoj 
telesne vzgoje na vseh šolah in 
tudi v tem je velika vrednost jav
ne manifestacije.

V dvorani kina Center so učenci 
dosegli vrh navdušenja. Poleg ko
lajn in diplom, ki jih je podelje
val Peter Štefančič, so najboljši 
tekmovalci dobili 8 ležalnih in 16 
sedežnih blazin. Ekipe so prejele 
48 kap, 25 denarnic, 50 kemičnih 
svinčnikov, 50 značk, vse z znakom 
Sava Kranj. Nagrade je podeljeva
la inž. Jurančičeva. Sava Kranj je 
prispevala za igre tudi 1000 din. 
Vsaka ekipa je prejela v dar gra
fiko z motivom Kranja, ki so jo 
izdelali učenci Posebne osnovne 
šole Kranj.

V avli občinske skupščine je 
bila prva slovenska likovna raz
stava posebnih osnovnih šol. Na
kazala je razvoj likovnega izraza 
od prvega do osmega razreda. 
Kranjska posebna šola je prika
zala likovni razvoj enega učenca 
od tretjega do osmega razreda, od 
niča do njegovega vrha, ki se ne 
kaže samo v likovnem izdelku, 
ampak tudi v osebni urejenosti in 
delovni usposobljenosti. Slednje je 
dokazal ta učenec tudi na delovni 
praksi.

Podpredsednik občinske skupšči
ne tov. Janez Sušnik je na spreje
mu prisluhnil problemom poseb
nega šolstva in nalogam, ki so še 
pred nami. P- S.

Poročilo o izvajanju 
programa gradnje šolskih 

in vzgojno - varstvenih
objektov

Ko smo 1970. leta glasovali o pri
spevkih za gradnjo šol in vzgojno- 
varstveih ustanov je bilo obljub
ljeno, da bomo občani redno infor
mirani o zbiranju denarja in o 
gradnji. Pred kratkim so (vsaj 
nam, v Savo) poslali prvo poro
čilo.

Glavni projekti za šolske objek
te so bil izdelani januarja letos, 
pregledali pa sta jih dve komisiji, 
in sicer:

— komisija za ugotovitev, če so 
projekti izdelani v skladu s spre
jetim programom, šolskimi nor
mativi o gradnjih osnovnih šol v 
Sloveniji, potrjenimi idejnimi na
črti, če so izbrani enotni materiali 
in upoštevane enotne kalkulativne 
cene,

— komisija za ugotovitev, če so 
projekti tehnično v redu izdelani.

Poleg tega so vse projekte ob
ravnavali politični aktivi v krajih, 
kjer bodo šolski objekti grajeni. 
Navedeni pregledi in obravnave so 
bile zaključene marca letos, pri

pombe in ugotovljene pomanjklji
vosti pa posredovane projektant
skim organizacijam, da bi projek
te uskladile in popravile. Vse to 
je bilo opravljeno do 15. 5. 1972. 
Po sklepu sekretariata koordina
cijskega odbora za pripravo in iz
vedbo programa gradnje šolskih 
in vzgojno-varstvenih objektov v 
občini Kranj bo ta teden v Urad
nem listu SRS objavljen javni na
tečaj za gradnjo novih šolskih 
objektov.

Za šolske objekte na Kokrici, v 
Naklem, na Orehku, v Besnici in 
v Trbojah je z Lesnino iz Ljub
ljane sklenjen dogovor, da nam bo 
dala projekte in ponudbo za grad
njo v montažni izvedbi; po teh 
projektih naj bi bila izvedbena ce
na znatno nižja. Dokončno bo o 
tem odločal koordinacijski odbor.

Za gradnjo vzgojno-varstvenih 
objektov v Bitnjah, na Klancu in 
v Cerkljah je s podjetjem »Mar
les« iz Maribora že sklenjena po
godba. Temelji zanje morajo biti 
po pogodbi izdelani do L julija

1972, »Marles« pa bo vsa montaž
na dela opravil do konca decem
bra 1972.

Cena objekta brez opreme, ko
munalnih priključkov in zunanje 
ureditve je:

— za VVU v Bitnjah
753.242,60 din,

— za VVU na Klancu
951.825,25 din,

— za VVU v Cerkljah
951.825,25.

Za gradnjo vzgojno-varstvenega 
objekta v Stražišču in na Plani
ni v Kranju pa bo sklenjena po
godba s podjetjem Jelovica iz 
Škofje Loke. Gradnja se bo začela 
prihodnje leto.

Ponudbena cena objekta brez 
opreme, temeljev, komunalnih pri
ključkov in zunanje ureditve je:

— za VVU na Planini
1.823.024.00 din,

— za VVU v Stražišču
2.637.297.00 din.

Gotovo je to le delna informaci
ja, zato upravičeno pričakujemo 
nadaljevanje.

Zdenka Jurančič je v imenu kolektiva Sava pozdravila udeležence 
športnih iger

Na občinskem sindikalnem svetu so razpravljali

Letovanje socialno ogroženih 
članov sindikata v letu 1972 - 

IMovigrad Istra
Komisija občinskega sindikalne

ga sveta za življenjske in delovne 
pogoje zaposlenih je na svoji seji 
v maju 1972. leta sklenila, da bo 
tudi v tem letu poskrbela za leto
vanje socialno ogroženih članov 
sindikata. V ta namen je že rezer
virano 220 ležišč v Novigradu v 
Klimatskem letovišču, in to v tri 
in štiriposteljnih sobah.

Letovanje bo v dveh izmenah po 
deset dni; prva izmena od 30. 8. 
do 9. 9., druga pa od 9. 9. do 19. 9. 
Cena za letovanje je 400 din za od
rasle in 260 din za otroke od tret
jega do desetega leta. K temu pa 
je potrebno prišteti še stroške za 
prevoz z avtobusom — približno 
50 din in 15 din turistične takse.

Komisija za življenjske in delov
ne pogoje zaposlenih predlaga, da 
bi za vsakega udeleženca tretjino 
sredstev prispeval občinski sindi
kalni svet Kranj, tretjino sindikal
na organizacija, iz katere je udele
ženec in tretjino vsak udeleženec 
sam. Glede na kritično socialno 
stanje pa je razmerje lahko tudi 
drugačno. Občinski sindikalni svet 
Kranj ima v ta namen 30.000 din

sredstev. Pri zbiranju prijav naj 
bi izvršni odbori gledali predvsem 
na socialno stanje udeležencev, 
pri čemer predlagamo, da bi upo
števali cenzus 450 din na družin
skega člana, zdravstveno stanje 
udeleženca in število otrok, po
sebno skrb pa naj bi posvetili ma
teram samohranilkam.

Občinski sindikalni svet Kranj 
pa bo preko delovnih organizacij 
v občini in izven nje poskušal do
biti še druga prosta mesta v po
čitniških domovih delovnih orga
nizacij.

In kaj se nas to tiče?
Gotovo so tudi med nami delav

ci, ki ne bi mogli na dopust brez 
pomoči, zato v oddelku za social
no varstvo pripravljajo predlog. O 
njem bo najprej razpravljalo 
predsedstvo naše sindikalne orga
nizacije. Najbrž bo predlogov iz 
kranjskih podjetij precej, zato se 
bo svet odločil za najbolj ogrože
ne. Dokončno pa bo o predlogu 
odločil občinski sindikalni svet.

Po informacijah občinskega 
sindikalnega sveta



Kam na donust?

Sonce že pošteno pripeka in 
zdaj zdaj bo tu tista najhujša 
vročina, ki tali asfalt, suši zemljo, 
in vse, kar je živega, se zateka v 
hlad, senco, v vodo. Pred nami je 
kolektivni dopust; tovarna se bo 
izpraznila in hale bodo samevale. 
Le redki si bodo dali še opraviti 
tu. In kam bodo šli letos Savčani 
na dopust? Za vas smo jih vpra
šali deset. Le preberite!

Tonček Čebulj
že deset let hodim v Izolo, kjer 

ima svoj počitniški dom Zveza 
slepih. Navadno se zberemo sami 
telefonisti. Rad sem enak med 
enakimi. Imamo svojo plažo, ki 
smo jo sami uredili, preprosto 
kegljišče, lep park za sprehode. 
Ob večerih, če ne gremo na zaba
vo v Simonov zaliv, v Piran ali 
kam drugam, pa igramo šah. De
set dni kar prehitro mine.

Kaj pa ostali čas?
Hišo bom pobelil, pa še to in 

ono postoril, malo dopusta bom 
pa prihranil za zimski čas. Saj 
veš, rad grem na Pokljuko, kjer 
že poznam teren pa tudi organi
zacija slepih prireja vsako zimo 
tekmovanje v teku na smučeh, ki 
se ga zelo rad udeležim.

Viktor Kavčič
Imam že določeno. 10. julija 

grem z ženo in hčerko za 10 dni 
v Ankaran, kjer ima kranjska ob
čina svoj dom. Všeč mi je Anka
ran, ker je blizu, pa še kar mir 
je tam. Preostali dopust bom po
rabil zato, da bom pokril drvar
nico, v hiši pa izoliral strope, pa 
za kakšen dan bom še skočil v Po
ljansko dolino na kopanje v Soro 
in k sestri domov v Žiri.
Tudi ribe lovit?

Ne, ne, to je pa predrago!

Zlata Drolc
Letos ne bomo šli na morje, 

ker je najin Erik še premajhen: 
komaj sedem mesecev ima. Zago
tovo pa bomo šli na šentviško go
ro na Primorsko, k moji stari 
mami. Jaz sem včasih hodila tja 
na počitnice.

Pa bo možu všeč?
Bo, bo, posebno še zato, ker je 

moja stara mama dobra kuhari
ca, pa mir je tam in svež zrak.

Kam bi pa šla na morje?
V Crikvenico. Tam mi je bilo 

vedno tako lepo. Res škoda, da 
smo naš dom prodali.

Bo še kaj časa ostalo za doma?
Bo. Po borovnice bom hodila v 

Naklo pa v Bašelj. Nekaj sem jih 
letos že nabrala.

Milena Močnik
Za 10 dni bom šla šotorit v oko

lico Zadra. Kam, še ne vem točno. 
Veliko raje grem pod platneno 
streho kot pa kam v hotel. Pa še 
veliko ceneje je. Mogoče si bom 
privoščila tudi potovanje po Špa
niji, kar mi bo pa potem še do
pusta ostalo, ga bom pa prihrani
la za zimo.
Kje največ smučaš?

Najboljši je Krvavec, sicer se 
pa ravnam po snežnih razmerah.

Jožica Šmuc
Vsa leta smo za poletni dopust 

hodili v Fijeso, letos smo se pa 
odločili za spremembo in bomo 
šli za deset dni v Premanturo. Ra
da sem z otroki in uživam ob nji
hovi igri ob vodi. Tako sproščeni 
so. In glede na to, da sta celo le
to v vrtcu jima sonce in morje 

; posebej prijata.
Planirate tudi kakšno potova-

Da. letos je slučaj nanesel, da 
bomo potovali v Belgijo, na ogled 
zanimivosti te dežele in če bo čas 
dopuščal, še v sosednjo Holandijo. 
Otroka bi si rada ogledala simbol 
Belgije, atomium. Zdaj, ko sta že 
toliko večja (8 in 6 let) lahko 
gremo in veliko doživetje je, če 
si lahko skupaj z otroki ogledaš 
tuje dežele.

Bo še kaj dopusta ostalo?
Veliko ne, ker sem ga letos že 

nekaj porabila. Ko je naj starejši 
sin Imel prve šolske počitnice, 
smo hodili smučat na Zatmik. 
Kakšen dan ga pa porabim za 
priprave na pot, tako da ga je 
vedno premalo.

Jurij Požek
Jure je Belokranjec z dušo in 

srcem. Tako je navezan na to de
želo brez, pisanic in poškroblje- 
nih, s čipko obrobljenih avb, da 
bi zanj dopust, ki bi ga preživel 
drugje, sploh ne bil dopust, am
pak muka.

Želim si mir in zato grem v Be
lo Krajino, šel bom nabirat gobe, 
ki jih je pri nas za polne koše, 
nad polhe, pa malo na lov, sušil 
bom seno, pa še kaj drugega po
storil okrog domačije. No, pa v 
zeleni Kolpi se bom okopal. Tako 
topla je! Pa čista!

Pa kač je tudi polno, kajne?
Ja, teh pa je. Pa nič zato. Tudi 

ribe bom lovil. V Kolpi je dosti 
somov, klinov in podobnih rib.

Kaj pa morje?
Ne maram drenja. Kadarkoli 

sem še bil na morju, me je zate
goval občutek nesproščenosti. Pri 
nas doma je tako prijetno: pono
či poslušaš polhe, kako cvilijo, 
pečeš krompir, zunj na ognju pa 
polhe, pa ribe, pa naša belokranj
ska črnina je tako zelo dobra ...

Mile Milivoj evič
Kam pa naj bi šel? Otroci so še 

iko majhni. Tadeja ima komaj 
4 mesece in denarja ni. Mislil 
sem sicer iti prav sedaj v Novi- 
grad, kjer je sin v koloniji, so mi 
pa orožne vaje naprtili. Potem 
moram pa še študirati. In če mi 
bo v septembru uspelo položiti 
izpit iz organske kemije, bom 
menda najbolj koristno porabil 
dopust.

Franc Vidmar
Letos sem dopust razdelil na tri 

dele. Najprej bomo šli za teden 
do deset dni s šotorom ob Jadra
nu: ker bo lepše, se bomo pa 
ustavili. Potem so pa tu letošnje 
olimpijske igre v Miinchnu. Iz
redno me zanima atletika, tek na 
1500 in 5000 m ter skoki v višino 
s palico. Zanimivo bo, kako se 
bosta pomerila svetovni in olim
pijski prvak v tej disciplini.

Ne bo tole malo draga reč? 
Miinchen, pa še olimpijske igre 
po vrhu?

V Miinchnu imam poznane, pa 
bo ceneje.

Jeseni bom šel pa malo pogle
dat vinograde na Bizeljsko, pa še 
v Sotli se bomo kopali. Za zimo 
pa mislim nakupiti vso smučar
sko opremo. Že zaradi sina mo
ram, ki je ves nor na smuči.

Prav, prav, pa zate bo TRIM?

Marica Zalaznik
Moj oče je bil doma na Turja

ku in sedaj mama živi tam. Bolna 
je in verjetno bom vsaj dober te
den pri njej. Lepo je na Turjaku.

Tak mir je tam in sprehodi po 
po turjaških gozdovih in travni
kih so pravi balzam za živce.

Imate tako lep vrt, da se zdi, 
kot bi bili v počitniški hišici.

že, že, toda stene me duše. Ho
čem ven, vsaj za konec tedna in 
zelo pogosto jo s sinom mahneva 
v hribe. Če bo zdravje, bomo av
gusta šli na Triglav, vsaj za tri 
dni, za kakšen teden pa k morju. 
Morska voda mi tudi dobro de
ne. Med dopustom mislim uredi
ti tudi dohod k hiši: zemljo bo 
treba navoziti, plošče položiti in 
posejati travo ter nasaditi grmi
čevje. Tako, vsakega malo, pa bo 
dopust mimo.

Jože Potrebuješ
Za deset dni bomo šli z ženo in 

sinom v Novigrad.
Si se prijavil v tovarni?
Ne, privatno gremo. Če grem 

daleč od doma, se vsaj lahko v 
miru spočijem, pa tudi radi ima
mo morje, posebno Bojan. Imam 
pa namen v dopustu še dokonča
ti garažo, ki smo jo prav sedaj 
sezidali. Pa domov v Vinharje 
grem malo bratu pomagat.

Pri košnji?
Ne, doma brat popravlja hišo, 

pa bo potreboval pomoč.
Takole bodo letovali naši Savča

ni. Malo na morje, malo v hribe, 
malo bodo čez mejo pokukali, do
ma kaj ponaredili pa bo dopust 
mimo. In na delo se bomo vrnili 
nekateri bolj, nekateri manj spo
čiti. In če dopust ne bo najbolj 
prijeten, bo vsaj koristen. Želim 
vam pa vsem, da bi ga kar naj
bolje preživeli.

Danica Dolenc

J. Potrebuješ Z. Drolc M. Milivoj evič T. Čebulj M. Zalaznik



Naš razgovor: j
dipl. inž.
Ivan Škofič

Ivana Škofiča mnogim ni po
trebno posebej predstavljati. Za 
vse, ki ga ne poznate pa tole:
• V Savi je malo manj kot 

deset let,
• Večino časa dela na področ

ju avtopnevmatike, zato velja za 
enega najboljših poznavalcev teh
nologije izdelovanja naših najpo
membnejših izdelkov.
• V šolskem letu 1969/70 je štu

diral na fakulteti za gumarsko 
tehnologijo v Londonu. Diploma 
s te visoke šole velja za končano 
III. stopnjo fakultete. Zato bo 
predvidoma že letos pri nas opra
vil magisterij.
• Ker se prepogosto pri nas 

dogaja, da si posamezniki razla
gajo le tisti del izjave, ki jim 
paše, vas prosim, da sestavek pre
berete v celoti.

V mnogih naših poročilih in 
dokumentih imamo zapisano: uva
jamo sodobno tehnologijo v so
dobno proizvodnjo. Prepričan, da 
pol Savčanov ne ve, kaj to je. vas 
prosim, tov. Škofič, za pojasnilo.

Sodobna tehnologija oziroma 
sodobna proizvodnja je vsaka, ki 
v primerjavi z drugo uporablja 
take postopke, ki bodo ob manj
šem fizičnem trudu dali enak ali 
boljši rezultat. To je torej tehno
logija na modernejših, bolj avto
matiziranih strojih, ki zahteva 
vedno manj fizične, zato pa ved
no večje umske sposobnosti. Kon
čni cilj razvoja tehnologije, ki se 
bo večini zdel utopističen, je ta
ka proizvodnja, ki bo tekla brez 
ročnega dela (če izključimo priti
skanje na gumbe), vendar bo ta
ka proizvodnja za nepoučenega 
zelo komplicirana, ker časi, ko je 
vsak posameznik vsaj v grobih 
obrisih lahko z marljivostjo in 
nekaj let šolanja postal strokov
njak za zelo široko področje do
ločene tehnologije, minevajo. Naj
modernejša tehnologija bo zahte
vala vedno več ozko specializira
nih delavcev, ki bodo z medseboj
nim sodelovanjem ustvarjali tako 
»utopistično« tehnologijo. V naj
sodobnejših svetovnih podjetij 
danes ni več redkost, da prvega 
fizičnega delavca srečamo, če gre
mo od skladišča surovin preko 
valjarne k pripravi polizdelkov, 
pri kalandrski liniji ali pri briz
ganju protektorja. In, če je Sava 
začela z dvovaljčniki in z nekaj 

nih preš, je bila ob nabavi 
najmanjšega še »živečega mik-

serja tehnologija posodobljena, da 
omenimo le ta primer, ki se še 
ni končal, ker večina ve, da je te
mu mikserju sledil 100-litrski, pa

160-Iitrski, trenutno razmišljamo 
o 230-Iitrskem, nekega dne pa bo
mo razmišljali o zveznih brizgal
nikih, ki bodo nepretrgoma meša
li zmesi in ob teh mešalnikih nam 
bodo prvi dvovaljčniki vzbujali le 
še sentimentalne spomine na pre
teklost.

Podoben primer bi lahko naved
li za vulkanizacijo avtoplaščev, 
to pot zelo na kratko: avtoklav, 
preše z ogrevnimi dušami, avto
matske bag-O-matic preše, injek
cijsko brizganje, vliti plašči brez 
karkase...

In vse to se dogaja s tako na
glico, da imamo pri nas še vedno 
instočasno avtoklav, shear-strip 
in bag-O-matic preše!

Raziskovalni oddelek?
Pod raziskovalnim oddelkom si 

osebno predstavljam nekaj dru
gega, kot je bil doslej pri nas. 
Naš raziskovalni oddelek je pred
vsem kotiček za maloštevilne ka
dre, ki imajo nekaj več časa za 
razvojno delo, kot razvojni teh
nologi, kar pa še ne pomeni, da 
ga imajo dovolj ali celo preveč. 
Še vedno po številu in obsegu na
log prevladujejo tehnološke in 
operativne naloge, kot je skrb za 
nemoteno nabavo surovin (v so
delovanju z nabavno službo) ozi
roma izpolnjevanje dnevnih pla
nov mešanja zmesi (v sodelova
nju s službo za organizacijo pro
izvodnje oziroma delovno enoto 
— valjarna). Od razvojnih nalog 
so pomembnejše tiste/ ki omo
gočajo usmeritev na boljše ali ce
nejše surovine, na surovine z do
mačega oziroma z vzhodnega pod
ročja, in tiste, ki imajo za cilj 
zoženje izbora surovin (in zmesi) 
zaradi lažje in bolj zanesljive na
bave. V našem oddelku se tudi 
oblikujejo novi kadri, ki pozneje 
raziskujejo tehnologijo, bodisi v 
strokovnih službah ali v proiz
vodnih enotah.

O raziskovalnem delu v pravem 
pomenu besede raje ne bi govo
ril, ker (če smem biti ironičen) 
doslej še nismo raziskovali nič 
drugega kot to, kje se je v oddel
ku izgubila kakšna tona zmesi, 
ali pa, kdo in zakaj je lahko za
menjal kolofonijo s korezinom, s 
čimer je nastala občutna škoda. 
Iskreno upam, da se bo z novo 
organizacijo dela stanje občutno 
popravilo vsaj v korist pravega 
razvojnega dela, mogoče pa tudi 
raziskovalnega dela, ki sicer ne 
prinaša takojšnje, pa zato tem 
večjo dolgoročno korist vsem 
članom kolektiva.

Če bi imeli denar, ustrezne stro
je in aparature, ustrezne surovi
ne, ker delavce imamo, kaj bi se 
nam zdajle najbolj splačalo uve
sti v proizvodnjo?

S tem vprašanjem se večkrat 
ukvarja (seveda ne z dovolj de
narja) vrsta strokovnih služb in 
skupin, ker je za tako odločitev 
treba dobro pretehtati možnost 
uveljavitve na trgu (marketing), 
ceno osnovnih sredstev, kar naj
bolj ustrezno tehnologijo in mož
nost nabave ustreznih surovin 
(služba vzdrževanja in investicij
ske izgradnje, služba za organi
zacijo proizvodnje, razvojno-teh- 
nološki inštitut, nabavna služba). 
Brez natančnih podatkov mislim 
osebno, imamo v Savi možnost 
proizvajati izdelke, ki združujejo 
dobre lastnosti gume in plastike 
obeh vrst polimerov, omogočajo 
pa uporabo precejšnjega dela se
danjih strojev.

Taki izdelki se v Evropi že po
javljajo na področju obutvene in
dustrije nekaterih tehničnih iz
delkov, npr. cevi, tesnila itd. Za
nimivi so tudi termoplastični 
blok-polimeri, ki spominjajo na 
duren, ni pa jih treba vulkanizi- 
rati, ampak jih le oblikujemo, kar 
postopek znatno poceni.

Po letih ste mlad, po delovnih 
izkušnjah pa star Savčan — stro
kovnjak. če bi mlade ljudi, ki 
prihajajo v naše podjetje delat, 
poslali najprej k vam, kaj bi jim 
svetovali: tistim v proizvodnji in 
v strokovnih službah?

Tistim, ki gredo v proizvodnjo, 
bi svetoval, naj se zamislijo vča
sih nad tem, da so tudi strokov
ni delavci tisti, ki prispevajo k 
uspehu kolektiva — eni bolj, dru
gi manj, prav tako, kot je to v 
proizvodnji. Tistim v strokovnih 
službah, bi predvsem priporočil, 
da bi se čimprej sprijaznili s tem, 
da je treba delavcem v proivzod- 
nji pomagati povsod, kjer stro
kovnosti manjka in se ne zado- 
zadovoljiti le z izdelavo ustreznih 
predpisov, dokumentacije in po
stavljanjem norm, ker se le s pa
pirji meja med fizičnimi in um
skimi delavci (ki na žalost ob
stoja) ne bo zbrisala.

Obojim pa bi poskusil dopove
dati, da smo vsi — od prvega do 
zadnjega — v Savi zaposleni za
to, da si ustvarimo skupno lepšo 
prihodnost, ki jo bomo imeli 
prej, če bomo zasledovali skupni 
cilj, ne pa vsak svojega.

Brez težav — resničnih in na
mišljenih — v Jugoslaviji sploh 
ne moremo več. Morda pa je 
raziskovalni oddelek brez njih?

O težavah raziskovalnega oddel
ka sem odgovoril že v odgovoru 
na drugo vprašanje. Morda bi do
dal le še to, da za pravo razi
skovalno delo nimamo ustrezne
ga kadra, ker se raziskovalec ne 
rodi čez noč, v našem oddelku 
pa še nihče ni bil zaposlen vsaj 
tri leta neprekinjeno.

Vaše pripombe, predlogi, mne
nja ...?

Pazljivemu bralcu najbrž ni 
ušlo, da sem nekaj svojih mnenj 
že povedal v zgornjih odgovorih. 
Vseeno bi povedal še tole: zelo 
radi kritiziramo drug drugega,

vedno je »naša« služba ali »na
ša« delovna enota najbolj priza
devna in najbolj čista, druge 
službe ali delovne enote pa so ne
strokovne, nedisciplinirane, ne- 
zavzete in sploh nesposobne.

Ali ne bi kazalo razmišljati, 
kakšna »usoda« je ravno v »naši« 
službi ali v »naši« delovni enoti 
zbrala samo najboljše in pustila 
ostalim le najslabše? Ali pa bi ka
zalo le ugotoviti, da smo vsi po
prečni, da včasih grešimo, včasih 
manj, vsi pa se trudimo po svo
jih močeh, da bi prispevali k raz
voju NAŠEGA podjetja?

Jože Štular
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Komisija za štipendije in posojila pri Temeljni izobraževalni 
skupnosti Kranj na podlagi 8. člena pravilnika o podeljevanju 
štipendij in posojil za izobraževanje učencev srednjih šol ter 
študentov višjih in visokih šol

RAZPISUJE
za šolsko leto 1972/73

1. 31 ŠTIPENDIJ, od tega
— na Ekonomski fakulteti — splošna smer 1 štipendijo,
— na Filozofski fakulteti za študij psihologije — pedago

gike 1 štipendijo,
— na Visoki šoli za telesno kulturo 1 štipendijo,
— na Fakulteti za naravoslovje in tehnologijo ali Pedago

ški akademiji za študij matematike in fizike 4 štipen
dije,

— na Filozofski fakulteti ali Pedagoški akademiji za študij 
slovenščine-srbohrvaščine 1 štipendijo,

— na Akademiji za glasbo ali Pedagoški akademiji za štu
dij glasbe 2 štipendiji,

— na Pedagoški akademiji za študij na oddelku za razredni 
pouk 6 štipendij,

— na Pedagoški akademiji na oddelku za predmetni pouk 
za študij slovenščine-knjižničarstvo 1 štipendijo,

— na Pedagoški akademiji na oddelku za predmetni pouk 
pouk za študij tehnične vzgoje-fizike 2 štipendiji,

— na Višji šoli za socialne delavce 1 štipendijo,
— na Vzgojiteljski šoli 3 štipendije (II. ali IV. letnik),
— na Srednji šoli za medicinske sestre — pediatrična smer 

2 štipendiji (III. letnik),
— na Gradbeni tehniški šoli — geodetski odsek 1 štipen

dijo,
— na Gimnaziji ali Gimnaziji pedagoške smeri za dijake, 

ki se bodo usmerili v pedagoški poklic 5 štipendij.

2. 50 BREZOBRESTNIH POSOJIL za srednješolce (do 400 
din mesečno), višješolce in visokošolce (do 500 din meseč
no) z odpisi in dolgoročnim vračanjem).

Posojilojemalec se oprosti vračanja posojila, če konča šola
nje v predpisanem času oziroma če diplomira do konca 
absolventskega staža priznanega v statutu šole, in sicer: v 
primeru odličnega uspeha 100 %, prav dobrega uspeha 80 %, 
dobrega uspeha 60% in zadostnega uspeha 20% prejetega 
posojila.

Prošnja za dodelitev štipendije oziroma posojila mora biti 
pismena, priložiti pa ji je treba:
— podroben življenjepis,
— lastnoročno napisano izjavo prosilca, da ne prejema šti

pendije ali posojila,
— potrdilo o šolanju oziroma frekventacijsko potrdilo,
— potrdilo o opravljenih študijskih obveznostih; srednješol 

ci predložijo zadnje spričevalo oz. tudi spričevalo o za
ključnem izpitu,

— potrdilo o premoženjskem stanju in številu družinskih 
članov,

— potrdilo o dohodkih staršev (skrbnika zakonca ipd.) v 
prvem polletju leta 1972, (otroški dodatek mora biti prikazan

posebej),
— mnenje študentske, mladinske oziroma druge družbeno

politične organizacije.

Prošnja za posojilo mora poleg navedenega vsebovati še 
višino mesečnega zneska zaprošenega posojila. Obravnavane 
bodo vloge prosilcev, pri katerih mesečni dohodki na družin
skega člana ne presegajo 900 din in so končali razred oziro
ma opravili izpite vsaj s povprečno oceno 2,6 (6,6).
V mejah pogojev razpisa imajo prednost učenci in študen
ti z boljšim uspehom, socialno šibkejši kandidati ter otroci 
borcev NOV in žrtev fašističnega nasilja.
Prošnjo, kolkovano z 1.— dinarjem in vsemi zahtevanimi pri
logami naj prosilci naslovijo oz. oddajo na Temeljno izobra
ževalno skupnost Kranj, Komisija za štipendije in posojila 
najkasneje do 8/7-1972. Prošenj vloženih po tem roku, komi
sija ne bo obravnavala, enako velja za vloge prosilcev, ki 
nimajo stalnega prebivališča na Gorenjskem.
Vsa podrobnejša pojasnila daje računski referent II pri 
skupščini občine Kranj, oddelek za občo upravo in družbene 
službe, soba št. 158/1, telefon 22-261, interna 265.

Komisija
za štipendije in posojila 
pri TIS Kranj
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Črevesni zajedale!
Spoštovani tovariš urednik! so pokazale, da dandanes trpita desetletje gostijo te neprijetne pa-
V prilogi vam pošiljam članek za črevesnimi paraziti dve tretjini razite. Še posebno so ogroženi ko- 

Crevesni zajedalci in vas prosim, 
da ga objavite v vašem cenjenem 
glasilu.

V naši republiki so črevesni zaje
dalci — gliste — zelo pogostna bolj razširjenih nadlog širokih ljud- pri dnevnih aktivnostih — pri igri.

in dotikanje ust se tako vedno 
znova okužujejo. Jajčeca podanči- 
ce najdemo v hišnem prahu (okuž
ba z dihanjem) po omarah, na mi
zah in oknih, v straniščnih školj
kah, v posteljnem perilu. Nasploh 
jih je največ po spalnicah, tako 

človeštva. Črevesni zajedalci ali lektivi, v katerih žive nosilci teh da je okužbi izpostavljena vsa dru- 
gliste, kakor jih običajno ime- zajedalcev: otroški vrtci, internati, žina. Iz družine se okužba razširi 
nujemo, žive v črevesju svojega tovarne, šole. Najbolj so glistam v otroške vrtce, v tovarne, v ka- 
gostitelja — človeka. So ena naj- izpostavljeni otroci, ki se okužijo same in dmge kolektive. V ta-

Telesna 
kultura in mi
V zadnjem desetletju nam stati

stiki in računalniki prikazujejo 
množico podatkov o raznih obole
njih, ki so posledica hitrega raz-

nadloga, ki je razširjena po mestih 
in vaseh in ki muči ljudi vseh sta
rosti, še posebno pa otroke.

Po naj novejših podatkih naših 
najuglednejših strokovnjakov je

skih množic, še posebno pri nas. pri sesanju prstov itd.
Praviloma jih najdemo pri ljudeh Do okužbe pride pretežno skozi kolektiva.

kih primerih je nujno potrebno v°ja-
zdravljenje vse družine oziroma V dnevnem časopisju objavljajo

vseh starosti, zato si upravičeno usta. Nalezljive gliste pridejo v 
zastavljamo vprašanje, kako naj usta s hrano, z umazanimi rokami, 
rešujemo ta socialno-medicinski s pijačo in z drugimi predmeti, ki 

odstotek prebivalstva, ki je okuze- problem, kako naj spoznamo no- pridejo v stik z usti. še zlasti tež- 
no z glistami, presenetljivo visok, silce črevesnih zajedalcev in kako k0 je preprečiti okužbo z jajčeci

članke in polemike o množičnem

naj preprečujemo oziroma zdravi- ;n ličinkami, ki so zaradi čvrste g*čno reakcije organizma.Giblje se okrog 90 %, tako da je 
skrajni čas, da se resno lotimo te- mo to obolenje, 
ga problema. Tudi najbolje pri
pravljene akcije zdravstvene služ- bavilih človeka. Znamenja glistavo- najdemo v človekovem blatu in

Naj pogostejši znaki okužbe s po- športu. Tako je skupščina SRS že 
dančicami so izguba teka, hujša- pred časom sprejela dva zakona 
nje, močneje postelje, nespečnost, o sistematskem uvajanju oziroma 
šklepetanje z zobmi, bolečine v financiranju množičnega športa, 
trebuhu, slabost, bruhanje in aler- Tudi na zadnji mladinski konfe

renci smo govorili o tem vpraša-
o voj niče zavarovane pred vplivi Da bi se obvarovali pred okužbo, nju. V razvitih deželah ta problem

Gliste se pogosto naselijo v pre- okolja. Omenjeni obliki najčešče si moramo redno umivati roke po že več let uspešno rešujejo. Tako
opravljanju potrebe in pred jedjo, imajo na primer v nekaterih me- 
Med zdravljenjem in še teden dni stih v ZDA več sto kilometrov 
dni po njem mora bolnik nositi dolge steze, ki so namenjene sa- 
tesno oprijeto perilo, ki prepre- mo kolesarjem, na Nizozemskem 
čuje, da bi jajčeca prišla v stik z ima vsak državljan kolo, na Šved- 
rokami in se tako raznesla. Teles- skem hodijo večje skupine ljudi 
no perilo je treba prekuhati vsak na daljše sprehode v naravo. Lah- 
dan, posteljnino, spalne srajce in ko bi še našteval, vendar pa mi-

be pa bodo ostale brez uspeha, če s^j so nasploh neopredeljena. Pri blatu nekaterih živali.

tsgaig ™ EH—šara EH zsssisrSiSsrsSL
n= sezona, ko je nevarnost okuz- l-a težave ki se izraža in lent nre- .. ... . .s rre^snimi zaiedalri naiven. te“ve. kl se izražajo km pre- v precejšnji men pomagajo prisr iSrcsraKSlrfcft .?*- p-pnem*. <*».. *»«* sr*pa *• *,rikrat ,cd™- skl? s.ja, pred durmi, bo članek tem bolj 
aktualen, čim prej ga boste ob
javili.

Naši najvišji strokovnjaki so o 
problemu črevesnih zajedalcev raz-

davici ah histeriji, krci, znamenja, mj glistami. Kljub temu pa je zna- 
podobna vnetjem možganskih na dolga vrsta primerov, ko so 
open itd. Kot tujki v telesu lahko higienski ukrepi odpovedali in je 
gliste povzroče še vrsto drugih te- prišlo do množične okužbe. Dej- 
žav.^ Bolnik postane nemiren, raz- stvo je, da marsikje vrtove še ved-

pravi j ali na simpoziju konec no- dražen, pogosto celo pobit, izgubi no g^j^, s MkM IriretiE

(Nadaljevanje prihodnjič)

Zahvala
vembra lani.

Če bomo s problemom črevesnih 
zajedalcev seznanili najširše sloje ko pride do nesreč pri delu' 
prebivalstva, bo boj proti njim ne
dvomno uspešen.

ČREVESNI ZAJEDALCI

sko. rekreacija resnično potrebna ne
samo mladim, pač pa vsem čla
nom kolektiva. Prevečkrat pozab
ljamo, kaj lahko naredimo za to, 
da bi čim bolj varovali svoje 
zdravje. Tudi podatki naše ambu
lante o bolniških dopustih nam 

Vsem članom delovne enote ve- narekujejo večjo aktivnost v špor- 
lopnevmatika se srčno zahvaljuje- tu, ne v vrhunskem oziroma tek- 

vT v. .. , . , „ , , . , - mo za iskrene želje ob odhodu v movalnem, pač pa v telesnem de-
HvHH ,EH; naS1 drza" pokoj ter poklonjena darila. Iskre- lovanju, da bi krepili zdravje, da

no želim vsem, ki so se me ob tej bi se po delu v tovarni resnično 
priliki spomnili na kakršenkoli odpočili. Življenjski standard je 
način, ali z darilom ali s toplimi tako visok, da se lahko večina čla- 
besedami, da bi še dolgo ostali 
prizadevni člani kolektiva in tudi

sposobnost za koncentracijo na Solata je eden naj pogostejših vi- 
delovnem mestu, zaradi česar lah- rov okužbe, še posebno pri nas.

Poglejmo si nekoliko natančneje

kov, ki nam lahko povedo, da so vi najbolj razširjeni, 
se v prebavilih naselile gliste. Za- 1. Podančica najčešče napada 
nimivo pa je to, da večina bolni- otroke, ker pa je zelo nalezljiva. 

Črevesnih glist je več vrst pii kov sploh ne ve, da se je okužila se okužba hitro razširi tudi na od- 
nas so najbolj razširjene tako ime- z glistami. Zato se pogosto dogaja, rasle v družini. Samica podančice. nov kolektiva ukvarja tudi s kakš

nim športom. Podjetje kljub tež-
novane valjaste gliste. Raziskave da cele družine dolga leta ali celo ki potuje skozi debelo črevo in sami zdravi in veseli dočakali svo- kemu finančnemu položaju daje

Pisali so vam
Najprej prejmite lepe pozdrave od nekdanjega sodelavca Braneta 

Leskovca. Po dolgem času se vam oglašam iz daljne vroče Peči, kjer 
služim vojaški rok. Prosil bi vas, da mi pošiljate tudi časopis. Toliko 
vam pišem sedaj. Lepo vse skupaj pozdravljam, posebno pa sodelavce 
iz nabavne službe: Ivana Roliha, Franca Omana, Jožeta Koželja, Fran
ca Babiča, Martina Šmida, Alojza Povšnarja, Janeza Adevca, Alojza 
Kržišnika (Debejk), Tačija Feta, Ruda, Staneta Petka, Antona Obeda, 
Franca Pogačnika, Panda Medarevskega in vse ostale. Pa pišejo naj! 

Tukaj je naslov:
Leskovec Brane 
v. p. 9650/16 
38300 Peč, Kosovo
No, pa kaj kmalu odpišite, da bom vedel, če ste dobili pošto.

Brane, saj veš, da naše glasilo izhaja enkrat na štirinajst dni, zato 
pismo objavljamo šele sedaj.

Se se oglasi!
V glasilu ste tudi povprašali o tem in onem in se vam zato tudi 

oglašam. Mesto, kjer služim vojaški rok, Doboj, je še mlado. Polno 
je zelenja in rož. V starem delu mesta sta dve cerkvi, in sicer katoli
ška in mohamedamska (Dami j a). Tu je tudi nogometno igrišče želez
ničarja. V starem delu mesta je tudi polno malih kavarnic, ki so ob 
sobotah in nedeljah polne vojakov. V novem delu mesta pa so upravne 
zgradbe, kino dom JNA in tovarna Bosanka, ki izdeluje sadne sokove

danko, okrog katere izloča veliko jo upokojitev, 
število jajčec (okrog 11.000), po- Posebno pa želim, da bi člani
vzroča srbenje okrog danke, kar kolektiva še naprej prizadevno____t,_____ ________
je eden od najpomembnejših simp- ustvarjali in tako pripomogli k iz- sekcij, v katere pa je vključeno 
„ '*■- ---* ' ~ boljšanju življenjskega standarda premalo članov kolektiva. V zad-

precej sredstev za šport in rekre
acijo. Pri koordinacijskem odboru 
za šport in rekreacijo deluje več

tomov. Če jajčeca z umazanimi ro 
kami ali hitro pridejo v usta dru
gih članov družine, se okužba na
glo širi. Otroci, ki se igrajo po 
po dvoriščih, imajo pod nohti ve
liko teh jajčec, s sesanjem prstov

delovnega človeka.
Še enkrat vsem iskrena hvala 

Terezija Šuštar 
Utik št. 50
Vodice nad Ljubljano

IZOBRAŽEVALNI CENTER INDUSTRIJE GUMIJEVIH, USNJENIH 
IN KEMIČNIH IZDELKOV »SAVA« KRANJ

Razpisuje za šolsko leto 1972-73 
naslednje štipendije:

3 štipendije na FNT — oddelek za kemijo,
2 štipendiji na strojni fakulteti,
3 štipendije na ekonomski fakulteti,
5 štipendij na TSŠ — oddelek za kemijo,
3 štipendije na TSŠ — oddelek za strojništvo,
1 štipendijo na TSŠ — oddelek za elektro stroko, šibki tok,
3 štipendije na upravno administrativni šoli,
2 štipendiji na ekonomski srednji šoli.
Višine štipendij so odvisne od učnega uspeha, letnika, socialnega 

in oranžade. Mesto oživi zvečer, ko ulice napolnijo sprehajalci, večino- stanja in se gibljejo od 300 do 850 din za višje in visoke šole ter 
ma mladi, prevladujejo pa dekleta, ki so »še kar« lepa, samo prečrna fakultete in od 200 do 530 din za srednje šole.
so. Nosijo pretežno mini krila, zato se večkrat oziramo za njimi in 
jih ocenimo.

Doboj je manjše mesto kot Kranj, je lepo in prijazno, zato se tu 
vsi dobro počutimo.

Prijatelji in znanci so mi že pisali. Morda bi lahko pisali večkrat, 
saj vedo, da je vojaško življenje bolj zanimivo, če dobiš mnogo pošte.

Mislim, da sem napisal dovolj, in upam, da ste zadovoljni. Ko bom 
prišel na »vikend«, se bom pa že kaj oglasil.

Lepo pozdravljam vse Savčane, posebno pa sodelavce iz delovne 
enote 17 in jim želim veliko delovnih uspehov.

Jože Vratarič

Kandidati morajo pismeni prošnji priložiti kratek življenjepis, zadnje 
šolsko spričevalo ali potrdilo o opravljenih izpitih, potrdilo o premo
ženjskem stanju in poprečnih dohodkov staršev v zadnjih 3 mesecih. 
Prošnjo in dokumente naj kandidati pošljejo najkasneje do 5. julija 
letos na naslov: Izobraževalni center »SAVA« Kranj, Medetova 1.

njem času je predvsem od mladih 
slišati pripombe, da ne vedo, kje 
bi se prijavili, da bi lahko sodelo
vali v posameznih sekcijah. Zato 
smo se na pobudo predsedstva 
mladinske organizacije odločili, da 
vam predstavimo vodje sekcij, pri 
katerih se lahko prijavite in do
bite podrobne informacije o delu 
sekcije.
1. Rokomet (moški) — Vojo Mi

trovič, SOP (235),
2. rokomet (ženske) — Jože Brle- 

nič, RTI (257),
3. šah — Vid Gazvoda, RTI (204),
4. streljanje — Dominik Poženel, 

SKK (270),
5. kegljanje — Janez Robar, IC 

(299),
6. smučanje — Nej ko Toplak, SKK 

(237),
7. nogomet — Vule Cicmil, skladi

šče Merkur (324),
8. namizni tenis — Anton Kore

njak, SKK (269),
S. planinska sekcija — Karel Pa

ti j era.
Peter Bogataj

Primer, ki opozarja Ljudje, ne tako!
Dragi Jože, prisrčna hvala za tvoje pismo. Prav vesel sem in gotovo kratkim se je v obratu II okrog avtopnevmatikame. Nemalo- lahko dovoli. Prepričan sem, da

še kdo, ker si le napisal nekaj o kraju, kjer služiš vojaški rok. Imaš zgo<?lla nenavadna nesreča: viličar krat boste lahko opazovali, kako se takšno početje vidijo tudi vodje
se je prevrnil z voznikom vred. nekateri radi vozijo. Preprosto se delovnih enot in izmenski delovod-
Škoda je precejšnja, voznik pa jo obesijo na vozičke, ki jih vleče vi- je. Pa menda delavci niso iz nji-
je odnesel le z manjšimi poškod- jjčar — voznik pa za to sploh ne hovih enot in torej ne ukrepajo.
kam*- ve. če odmislimo škodo, ki pri

In zakaj je bila nesreča nena- tem nastane, pa ostane vprašanje, 
vadna? Zato, ker voznik viličar- kdo si pravzaprav take neumnosti 
ja v tej nesreči ni voznik. Je dela
vec v proizvodnji, do viličarja pa

prijeten stil pisanja, zato nam še piši, bodisi o mestu ali pa o tem, 
kako s prijatelji preživljate prosti čas. Lep pozdrav.

Oglašam se vam iz Niša, kjer služim vojaški rok. Pozdravljam 
vse sodelavce, posebno pa Marjana Groharja. Prosil bi vse tudi, da mi 
pošljete mojo zadnjo plačo, če je še ni brat vzel.

Milan Cimerman 
v. p. 6592/24 VE-6 
18002 Niš

Mislim, da bo potrebno najprej 
ukrepati proti delovodjem.

Jože Štular

Milan, hvala za pismo. Tvojo plačo je dvignila sestra in prepričan Je prišel, ko ga je pravi voznik za- 
sem, da ti jo je že poslala. pustil za trenutek in odšel pit vo-

Pozdravljeni vsi Savčani! do; Ko je,delavec videl viličarja,
Vsem mnogo lepih pozdravov od vojaka Lojzeta Čebaška. Kot vidi- ln s PnzSamm mo orje™’ Je 

te, se vam po dolgem času spet oglašam in upam, da boste oprostili ufade ".a".x,m .gai zape ,al‘ 10_a 
zamudi. Najprej se moram tudi zahvaliti za prvomajsko darilo, ki ste ” “
mi ga poslali. Vzrok, da se tako pozno oglašam: čakal sem slike, ker 
sem se namenil, da vam eno pošljem. Vas zanima, v katerem kraju 
živim in kaj delam? Sem še vedno v sončnem Karlovcu in upam, da 
bom do konca vojaščine ostal v tej kasarni, saj sem se že tako nava
dil vojaštva, da se bom potem spet težko privadil na civilno življenje.
Upam, da bomo leta 1973 spet skupaj. Odslužiti moram še 196 dni svoja delovna mesta v proizvodnji, 
(jaz pravim, če bo sreča imela mlade, bom novo leto praznoval doma). n:t: n: tai,0 pred nedavnim
Sedaj pa še enkrat najlepša hvala za prvomajsko darilo. Pošiljam vam sem opazoval tovornjak mercedes 
tudi svojo sliko, še bomo peli: visoko nad oblaki letijo trije Slaki. _ . . . . XT

Ja, dragi Lojze, tudi ti si nas presenetil. No, pa tako je prav. s Transtunstovim napisom. Ne 
Želim ti, da bi ti dnevi hitro minevali — no, pa kot kaže, ti v resnici vem ^do ie vozd a vozd Je drzno, 
hitro minevajo. To pa je še eno potrdilo, da je tudi vojaško življe- nekoliko »dirkalno«, čeprav nista 
nje po svoje lepo. dirkalna niti avto niti steza ob

Oglasi se še. Urednik skladišču gotovih izdelkov in

viličar ni fičko in tako sta se pre
vrnila. Samozvani voznik je bil le 
ob prst, dobil je tudi nekaj bušk, 
popravilo viličarja pa bo stalo kar 
dva milijona dinarjev.

Pojav, ko posamezniki zapuščajo

* ^ E Ul

Tale viličar so sicer že postavili »na noge« a popravilo bo drago


